
ΕΡΩΤΗΣΗ

Θεσσαλονίκη, 24/02/2021

Του: Κυριάκου Βελόπουλου, Προέδρου Κόμματος, Βουλευτή Λάρισας

ΠΡΟΣ: Τον κ. Υπουργό Περιβάλλοντος και Ενέργειας
Τον κ. Υπουργό Προστασίας του Πολίτη
Τον κ. Υπουργό Εσωτερικών

ΘΕΜΑ: «Λαθροϋλοτόμοι συνεχίζουν το καταστροφικό τους έργο στο Βελανιδοδάσος
Ξηρομέρου»

Κύριοι, κύριοι Υπουργοί,

Στο Βελανιδοδάσος Ξηρομέρου, το οποίο είναι το μοναδικό δάσος ήμερης βελανιδιάς στην
Ευρώπη, αδίστακτοι λαθροϋλοτόμοι συνεχίζουν, απτόητοι, το καταστροφικό τους έργο. Στις
φωτογραφίες, που τραβήχτηκαν πρόσφατα στον δρόμο Πρόδρομου-Γουριώτισσας, λίγο πιο
πέρα από το γήπεδο του Προδρόμου και απέναντι από την δεξαμενή, αποδεικνύεται ότι, το
έγκλημα της κοπής των αιωνόβιων βελανιδιών δεν έχει τελειωμό και η δράση παρανόμων
έχει  μετατρέψει  το  εν  λόγω  δάσος  σε  ξέφραγο  αμπέλι,  καθώς,  οι  ως  άνω  επιτήδειοι
αλωνίζουν ανενόχλητοι. Άλλες εκ των ανωτέρω βελανιδιών είναι φρεσκοκομμένες κι άλλες
κομμένες παλιότερα. Το περήφανο τοπίο του εν λόγω δάσους έχει μετατραπεί σε «κρανίου
τόπο» από τα αλυσοπρίονα των λαθροϋλοτόμων και το άνω δάσος κινδυνεύει με αφανισμό.
Αναγκαία και επιβεβλημένη κρίνεται η άμεση κινητοποίηση των αρμόδιων Αρχών, για να
μην καταστραφεί αυτό το υπέροχο και όμορφο δάσος, που αποτελείται  στην πλειοψηφία
του από την Ήμερη ή Βασιλική Βελανιδιά και που είναι το τελευταίο εναπομείναν μεγάλο
δάσος στην Ελλάδα με το συγκεκριμένο είδος βελανιδιάς.

Με δεδομένα όλα τα παραπάνω,

Ερωτώνται οι κ. κ. Υπουργοί:

1.  Σε  ποιες  ενέργειες  προτίθεσθε  να  προβείτε  για  την  κατά  το  ταχύτερο  ένταξη  του
βελανιδοδάσους  Ξηρομέρου  σε  καθεστώς  προστασίας,  προκειμένου,  το  άνω  δάσος,
αφενός,  να  διατηρηθεί  αναλλοίωτο,  τόσο  στο  παρόν,  όσο  και  στο  προσεχές  και  στο
απώτερο μέλλον, και αφετέρου, να προστατευθεί και να αναδειχθεί;

2.  Προτίθεσθε  να  κινήσετε  τις  απαραίτητες  διαδικασίες  προκήρυξης  Ειδικής
Περιβαλλοντικής Μελέτης, που θα οδηγήσει μελλοντικά στη θεσμοθέτηση ενός καθεστώτος
προστασίας  του  ως  άνω  βελανιδοδάσους,  το  οποίο  είναι  δυνατόν  να  προωθήσει  τον
οικοτουρισμό και αγροτουρισμό και να  δημιουργήσει, τόσο σημαντικές ευκαιρίες τόνωσης
της τοπικής οικονομίας, όσο και αναζωογόνηση της ευρύτερης περιοχής;

Ο ερωτών Βουλευτής
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